

Terms & Conditions

- This e-voucher is exchangeable for a RM1 Magnum Life lucky pick ticket which must be redeemed at any of the Magnum 4D outlets nationwide.
- This e-voucher does not constitute property, does not entitle a member to a vested right or interest, and have no cash value. As such, this e-voucher is not redeemable for cash, transferable, or assignable for any reason.
- This e-voucher can only be used once and must be redeemed at time of purchase.
- This e-voucher must be redeemed over the counter at any of our Magnum 4D outlets. Any unredeemed e-voucher will expire 1 (one) month from the date of issuance and would be deemed invalid.
- To redeem the e-voucher, the member must swipe the Redeem slider in front of the Operator and show the Operator the redemption timestamp.
- Any sales, barter, transfer, or assignment of any e-voucher is strictly prohibited. Any e-voucher which Magnum 4D Berhad (132431-D) deems in its sole discretion to have been transferred, sold, assigned, misused or redeemed in multiple occasions is in violation of these Terms and may be deemed invalid and/or canceled.
- Magnum 4D Berhad (132431-D) reserves its rights to deem invalid and/or cancel the e-voucher where there has been a breach of any of the terms and conditions stated herein.
- Magnum 4D Berhad (132431-D) reserves the right to amend and/or change any of the terms and conditions stated herein at any time without prior notice to any party.
- By registering/redeeming the e-voucher, you agree to be bound by the Terms and Conditions that are applicable to the e-voucher.

条款与规则

- 此电子礼卷只限于用于全国万能万字投注站以换取RM1万能天天彩幸运票根。
- 此电子礼券不构成财产，不赋予会员既得权利或利益，也无现金价值。因此，此电子礼券不可兑换现金、不可转让或以任何理由转让。
- 此电子礼卷只可使用一次并必须交出以作为证明。
- 此电子礼券必须在万能任何一家投注站的柜台兑换。任何未兑换的电子礼券将在发行之日起 1（一）个月后过期，并将被视为无效。

- 顾客必须在投注站柜台前滑动以兑换电子礼卷，并且向销售员显示现时的兑换日期和时间。
- 所有电子礼卷将严禁销售、交换或转让。所有违反万能万字有限公司 (132431-D) 条款，并多次转让、出售、分配、滥用或兑换任何电子礼券将被视为无效和/或取消资格。
- 万能万字有限公司有权在违反此处所述的任何条款与规则的情况下将电子礼券视为无效和/或取消电子礼券的权利。
- 万能万字有限公司有权利在没有事先通知获奖者的情况下更改条款与规则。
- 所有参加者均同意接受本促销所订之条款约束。